

朝陽科技大學 092學年度第1學期教學大綱
Practicum 幼稚園教育實習

當期課號	8007	Course Number	8007
授課教師	林以凱	Instructor	LIN, YI KAI
中文課名	幼稚園教育實習	Course Name	Practicum
開課單位	師資培育中心(幼教學程)二A	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程目標在使學生了解幼稚教育從業人員所需具備的專業智能，包括課程設計、教學、課室管理、親職教育、人際關係等方面的能力，以增強學生專業能力，及對未來工作職場的瞭解。	Objectives	The purpose of this course is to help students develop their professional competence in curriculum design, instruction, classroom management, parent education, and interpersonal relationship. Also, the familiarity with workplaces and correct work ethics are fostered in this course.
教材	1. 課堂授課 2. 幼稚園參訪 3. 小組討論	Teaching Materials	1. Lecture 2. Visit and Observation 3. Group discussion
成績評量方式	1. 個人報告〔一〕、〔二〕 40% 2. 分組報告 30% 3. 學習單 20% 4. 平時表現 10%	Grading	1. Individual report (1,2) 40% 2. Group report 30% 3. Learning Sheet 20% 4. Class performance 10%
教師網頁	-		
教學內容	1. 教育理論與實務之融會貫通 2. 瞭解幼稚園教學與行政之現況 3. 培養對幼稚園教學工作之熱忱	Syllabus	1. Understanding how educational theories work in kindergarten teacher's teaching 2. Understanding the situations of kindergarten instruction and administration 3. Cultivating students' interest in teaching work in kindergarten

尊重智慧財產權，請勿非法影印。